
Regionsrådsformand Bent Hansen 
 
 
SF ønsker en regional redegørelse for hvordan arbejdet med overflytning af patienter til andre 
sygehuse løses i Region Midtjylland 
 
Det fremgår af en undersøgelse på landsplan, at det måske lidt for tit er de mest uerfarne læger der 
følger patienterne til et andet sygehus. Hvordan ser det ud i Region Midtjylland 
 
Vi har et kæmpe ansvar for at transport af de mest syge patienter sker fuldt betryggende. Noget af 
problemet har vi taget højde for med Akutforligets samling af behandlinger. Men der går som alle 
ved en rum tid før end nye hospitaler i Skejby og i Vest er bygget.  
 
Og der vil fortsat være transport mellem øvrige sygehuse i Regionen. 
 
Vi har et ansvar for at der ikke bliver øget utryghed blandt borgerne, for redegørelsen fra Dagens 
Medicin viser ikke om det er et københavnerproblem, eller om det er et generelt problem på 
landsplan. 
 
Jeg skal derfor bede om at der udarbejdes en redegørelse som viser hvordan vores sygehuse i dag 
løser opgaven. 
 
Venlig hilsen 
 
Bente Nielsen SF 
 


